
Jaarverslag van de secretaris over 2024 

Geachte leden, 

Met trots presenteer ik namens het bestuur hierbij het jaarverslag van KBO-HULST over het 
jaar 2024. Dit verslag biedt een overzicht van de belangrijkste activiteiten, behaalde 
resultaten en ontwikkelingen binnen onze vereniging gedurende het afgelopen jaar en een 
korte vooruitblik op het komend jaar. 

1. Algemene Vergaderingen: 

In 2024 hebben we 12 algemene bestuursvergaderingen gehouden. Tijdens een bijzondere 
vergadering is het overlijden van Fons Schuurbiers herdacht en de gevolgen voor KBO 
HULST besproken. In de vergaderingen diverse belangrijke onderwerpen besproken, zoals 
de verdere invoeging bij KBO Brabant, beleidsplannen, financiële kwesties, wijzigingen in en 
aanvulling van het bestuur, de samenwerking in De Kring Land van Hulst etc.  

De opkomst van de leden voor de jaarvergadering was zoals steeds bemoedigend. Veel 
leden blijken betrokken met het reilen en zeilen van KBO HULST. 

2. BESTUUR IN 2024 

Per 1 januari 2024 bestaat het bestuur uit: 
Jac de Bruin, voorzitter en doet ook de “Lief en Leed”-pot. 
Jo de Wit, gestart als waarnemend secretaris is in 2024 aangesteld als secretaris. In oktober 
heeft Jo aangegeven om per 31 december 2024 te stoppen als secretaris. Deze functie is 
vacant. 
Fons Schuurbiers penningmeester. Is op 25 juni overleden. 
Koos van Kemseke Door het toch plotselinge overlijden van Fons Schuurbiers is Koos 
aangesteld als aspirant penningmeester. In de komende Algemene Leden- jaarvergadering 
wordt zij voorgedragen als onze nieuwe penningmeester. 
Walther van Acker ledenadministrateur en 2de penningmeester en verzorgt 
belastingaangiften voor onze leden. 
Irene Schouten bestuurslid en organiseert en regelt de organisatie van activiteiten, met 
name de reizen. 
Tilly van der Veeken bestuurslid en ondersteunt de organisatie van activiteiten en is lid van 
het bestuur van De Kring. Tevens is Tilly het aanspreekpunt voor hulp bij belastingaangifte, 
huur- zorgtoeslag, WMO voorziening, het keukentafelgesprek etc. 
Henk van Koolwijk bestuurslid, organiseert de informatiemiddagen en heeft namens KBO-
HULST zitting in de Seniorenraad van Gemeente Hulst. 



Het bestuur is nog niet op de gewenste sterkte. In meerdere situaties is een 2e vrouw of 
man zeer gewenst. Dit blijft vooralsnog een punt van zorg we streven naar uitbreiding. 

3. Het ledenbestand 

Op 31 december 2023 hadden we 650 leden, op 31 december 2024: - 656 leden,  
440 vrouwen en 216 mannen; boven 75 jaar zijn 308 vrouwen en 154 mannen 

4. Activiteiten en Evenementen: 

Het afgelopen jaar hebben we met succes onderstaande, activiteiten georganiseerd: 
- Het jaar wordt gestart met de Winterbrunch, 41 deelnemers. 
- Musical Aida in Scheveningen was een groot succes. Er zijn 93 deelnemers.                            
- Infomiddag brandpreventie, het motto is “VEILIGHEID IN EN RONDOM UW WONING” er 
waren 50 bezoekers bij de leerzame en waardevolle middag. 
- Bowling bij de Bourgondiër, keuze uit met of zonder hekjes, 29 deelnemers. 
- Voorjaarsreis: Feestreis Chocolade Festijn, 58 deelnemers. 
- Paasviering met jaarvergadering wordt bijgewoond door 83 leden. 
- Modeshow Hoffmans Mode met zomercollectie, 44 bezoekers. 
- Chinees dineren, verdeeld over 2 dagen met in totaal 49 deelnemers. 
- Fietstocht, hierbij waren 45 deelnemers 
- Wandeltocht over de wallen, ander parkoers (i.v.m slechte paden) 12 deelnemers. 
- Seniorendiner, een barbecue in "De Lieve", met 75 deelnemers. 
- Bij de "Langste Tafel" waren 62 deelnemers. 
- Zomerreis met boottocht naar Zierikzee, hier waren 97 deelnemers, een succes. 
- Wandeltocht, 17 deelnemers 
- Bowling, 29 deelnemers, keuze met of zonder hekjes. 
- Fietstocht via Polderhoeve in Absdale, 37 deelnemers. 
- Modeshow Hoffmans Mode met wintercollectie, 47 bezoekers. 
- Infomiddag RegioBank uit Hulst met aandacht voor cybercriminaliteit, 29 deelnemers 
- Palingreis naar Sint-Jan-in-Eremo, 36 deelnemers. 
- Bioscoopbezoek bij Koning van Engeland, 49 bezoekers 
- Informatiemiddag stond in het teken van DEMENTIE, 38 bezoekers 
- Kerstviering wederom een succes, 94 deelnemers. 
- Spelenmiddag, 64 deelnemers.  
- Kaarten in DE LIEVE iedere dinsdagmiddag, bieden en jokerengemiddeld 30 deelnemers 
- Bingo in DE LIEVE iedere 1ste vrijdag van de maand, gemiddeld 65 deelnemers. 

Deze ACTIVITEITEN/evenementen hebben bijgedragen aan het versterken van de 
betrokkenheid van onze leden onderling en het bevorderen van onze doelstellingen. 



Walther en Jo hebben op 1 juni deelgenomen aan het Jubileum Congres van KBO Brabant 
ter gelegenheid van het 75 jarige jubileum, een heel interessant en geslaagd evenement. 

RABO Grote Clubactie, wij danken onze leden voor de steun die zij gaven. De gelden 
€ 592,37 komen weer ten goede aan onze KBO-HULST. Ook in 2025 rekenen wij weer op de 
steun van de leden. 

Een hoogtepunt was de voorbereiding voor het 75-jarig jubileum van KBO HULST. 

5. Communicatie: 

KBO HULST besteedt voortdurend aandacht aan het verbeteren van onze communicatie 
met de leden. Dit gebeurt door het verstrekken van een jaarprogramma en folders in het 
Magazine ONS. Om mee te gaan met algemene ontwikkelingen proberen we steeds meer te 
communiceren via sociale media, e-mail en berichten op de website, hoewel niet alle leden 
daar gebruik van maken. Gebruikmakend van feedback van onze leden proberen we onze 
aanpak steeds te verbeteren en te verfijnen. 

6. Samenwerking en Partnerschappen: 

We proberen onze samenwerking met externe partijen verder uit te breiden. Bij voorbeeld 
de samenwerking met Hulst Voor Elkaar, de gemeente Hulst, De Kring, Bridgeclub, 
Rabobank etc. Deze partnerschappen hebben tot bijvoorbeeld geleid om via de 
ledenadministratie mededelingen doen aan onze leden ook voor gezamenlijke 
(sport)projecten]. 

7. Uitdagingen en Vooruitzichten: 

Hoewel we in 2024 een aantal uitdagingen hebben ervaren, zoals een zinvolle bestemming 
geven aan het Henriëtte Remijnfonds, redigeren van statuten en huishoudelijk reglement, 
structuur bepalen van De Kring hebben we samen oplossingen gevonden. Voor 2025 ligt 
onze focus op doorgaan met de plannen zoals die in het jaarprogramma zijn vermeld, het 
zoeken van nieuwe activiteiten, maar vooral proberen weer een ledenwerving te 
organiseren. 

KBO Zeeland is de 5de sector van KBO Brabant geworden. Ook het blad ONS is nieuw en ook 
de enigszins gewijzigde lidnummers. 2024 staat volledig in het teken om deze aansluiting 
voor het eind van 2025 volledig af te ronden te maken. De namen van bestuursleden die in 
de statuten worden opgenomen zijn doorgegeven. We houden u op de hoogte. 

8. Tot slot 



Ik wil graag alle leden, vrijwilligers, in het bijzonder de magazinebezorgers en alle 
bestuursleden bedanken voor hun inzet en toewijding gedurende dit jaar. Samen hebben 
we veel bereikt, en ik kijk ernaar uit om deze positieve energie voort te zetten in het 
komende jaar. 

Met vriendelijke groet, 

[Naam secretaris] 


